
 
 

 

 

 

Innkalling til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  3/2024 

Dato:   07.03.2024  

Kl:   18:00   

Stad:   Bestaståvo   

Innkalla: Vivian Kvarven, Tine Pernille Mortvedt Olsen, Monica Urang, Tone Legøy Nordtun, Kristina 

Nesse, Ronnie Kallevåg, Tore Natterøy, Rune Aarskog, Kjell Arne Ådnanes, Lennart Andal (vara), Turid 

Birgitte Aga (vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

Ikkje møtt: Monica Urang, Tore Natterøy, Kristina Nesse, Lennart Andal, Turid Birgitte Aga 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
12/24 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll) 

Inkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges ut på 

heimesida 

V Vivian 3 min 

13/24 Økonomi 

- Vedta budsjett 2024 

Forløpig budsjett lagt fram for hovedstyret Utfordringer 

med føringa av Rema Cup. Sendes til regnskapsfører for 

gjennomlesing, sendes ut til hovedstyre på mail etter for 

godkjenning i forkant av årsmøtet. 

O Monica/Alle 30 min 

14/24 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Friidrett: 

Begynt med utetrening for dei eldste. Forberedar oss til 

UM. Dei minste er fortastt inne. Har deltagarar med på 

innandørs UM i Sandnes 8-10 mars. 

 

Fotball: Vidar Gilje har tatt på seg trenarveiledar-

ansvaret for barnefotballen. Veldig bra oppmøte frå oss og 

dei andre klubbane på Bømlo på inspirasjonskurset. Møte 

med kretsen førstkommande måndag. Skal ha besøk av 

styreleiar og DL på Moster om vidare samarbeid. Me har 

fått teikning på ny etg over garasjen. Skal på ny befaring 

på Os sitt anlegg. 

 

Turn: 

Ikkje møtt 

O/V Rune,Ronnie,Tore 10 min 

15/24 Årsmøte 2024 

- Medlemskontigent 

Forslag frå styret for å ikkje auke prisen på 

medlemskontigent 

- Treningsavgift 

Forslag frå styret til å la undergruppene komme med 

forslag til økonomiansvarlig i hovedstyret. 

- Diverse 

O/V Vivian 10 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Vivian Kvarven 

Leiar hovudstyret 

 

 

Organisasjonsplan: Forslag frå fotball om å få eit ekstra 

varamedlem inn i deira struktur. Forslag godkjent av 

styret og legges fram som forslag på årsmøtet. 

16/24 Info/saker frå Administrasjonen O/V ADM 15 min 

17/24 Eventuelt: 

- Æresmedlemmer 

Alle for. Forslag vedtatt. 

O/V Alle 30 min 


